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BRMG.0012.3.2018/KSiB 
 

PROTOKÓŁ NR 67–1/2018 
 
Z posiedzenia Komisji Strategii i Budżetu Rady Miasta Gdańska, które odbyło się w 
dniu 22 stycznia 2018 roku, a rozpoczęło się o godz. 16:00, w Sali Seana Lestera 
nr 003 w Nowym Ratuszu przy ul. Wały Jagiellońskie 1 w Gdańsku. 
 
Na stan 7 (siedmiu) członków Komisji Strategii i Budżetu, w posiedzeniu 
uczestniczyło 7 (siedem) osób, czyli było quorum do podejmowania prawomocnych 
decyzji. 
 

Obecni: według załączonych list obecności, które stanowią załączniki nr 1 (lista 
członków Komisji) i nr 2 (lista gości) do protokołu. 
 

Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji Strategii i Budżetu, prowadzący 
obrady, otworzył 67 posiedzenie Komisji, stwierdził quorum, a następnie powitał 
zebranych i poinformował, że porządek obrad został w terminie regulaminowym 
drogą elektroniczną wysłany do radnych - porządek stanowi załącznik nr 3 do 
protokołu. 
 
 
 

1. Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie ustalenia 
trybu udzielania i rozliczania dotacji z budżetu Gminy Miasta Gdańska dla 
przedszkoli, innych form wychowania przedszkolnego, szkół oraz placówek 
publicznych i niepublicznych prowadzonych przez osoby prawne inne niż 
jednostka samorządu terytorialnego lub osoby fizyczne na terenie Gdańska 
oraz trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości ich pobrania i 
wykorzystania – druk nr 1461. 
Referują: Przedstawiciele Prezydenta Miasta Gdańska  
 

2. Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej uchwałę w 
sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości 
położonych na terenie Gminy Miasta Gdańska oraz warunków i trybu 
składania deklaracji za pomocą środków komunikacji elektronicznej – druk 
nr 1460. 
Referują: Przedstawiciele Prezydenta Miasta Gdańska  
 

3. Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie ustalenia 
jednostkowej stawki kalkulacyjnej dotacji przedmiotowej dla Gdańskiego 
Zarządu Nieruchomości Komunalnych Samorządowy Zakład Budżetowy w 
Gdańsku na 2018 rok – druk nr 1451. 
Referują: Przedstawiciele Prezydenta Miasta Gdańska  
 

4. Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie wyrażenia 
zgody na zawarcie Porozumienia międzygminnego w sprawie założenia i 
prowadzenia szkoły podstawowej w miejscowości Kowale dla uczniów 
zamieszkałych na terenie Gmin: Kolbudy, Gdańsk oraz Pruszcz Gdański – 
druk nr 1459. 
Referują: Przedstawiciele Prezydenta Miasta Gdańska  
 

5. Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie wyrażenia 
woli objęcia udziałów w podwyższonym kapitale zakładowym 
jednoosobowej spółki Gminy Miasta Gdańska działającej pod firmą 
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Towarzystwo Budownictwa Społecznego „Motława” Spółka z ograniczoną 
odpowiedzialnością z siedzibą w Gdańsku – druk nr 1456.  
Referują: Przedstawiciele Prezydenta Miasta Gdańska  
 

6. Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie wyrażenia 
woli objęcia udziałów w podwyższonym kapitale zakładowym 
jednoosobowej spółki Gminy Miasta Gdańska działającej pod firmą Gdańskie 
Towarzystwo Budownictwa Społecznego Spółka z ograniczoną 
odpowiedzialnością z siedzibą w Gdańsku – druk nr 1457. 
Referują: Przedstawiciele Prezydenta Miasta Gdańska  
 

7. Przyjęcie Sprawozdania z pracy Komisji za 2017 rok. 
 

8. Przyjęcie planu pracy Komisji na 2018 rok. 
 

9. Sprawy wniesione, wolne wnioski, korespondencja. 
 

Następnie przewodniczący poinformował, że po sporządzeniu porządku posiedzenia 
do Komisji został skierowany do zaopiniowania projekt uchwały Rady Miasta 
Gdańska zmieniającej Uchwałę Rady Miasta Gdańska w sprawie określenia źródeł 
dochodów własnych gromadzonych na wydzielonym rachunku i ich przeznaczenia 
oraz sposobu i trybu sporządzania planów finansowych dla wydzielonych rachunków 
dochodów własnych samorządowych jednostek budżetowych – druk nr 1462 i 
zaproponował, aby omówić go w pkt 1A.       
                           
Głosowanie za zmianą w porządku obrad:  
6 za - jednogłośnie 
 
Następnie Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie całego porządku 
posiedzenia z przyjętą zmianą. 
 
Głosowanie:  
6 za – jednogłośnie 
 

PUNKT – 1 
 
Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie ustalenia trybu 
udzielania i rozliczania dotacji z budżetu Gminy Miasta Gdańska dla przedszkoli, 
innych form wychowania przedszkolnego, szkół oraz placówek publicznych i 
niepublicznych prowadzonych przez osoby prawne inne niż jednostka 
samorządu terytorialnego lub osoby fizyczne na terenie Gdańska oraz trybu 
przeprowadzania kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania – druk nr 
1461. 
(Oryginał projektu uchwały znajduje się w protokole z sesji Rady Miasta Gdańska z 
25 stycznia 2018 r. – sprawa BRMG.0006.18.2018). 
 

Pan Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego w 
imieniu wnioskodawcy przedstawił projekt uchwały. Powiedział: pozwolę sobie 
nakreślić tło podejmowania tej uchwały. Jesteśmy przygotowani jeżeli chodzi o 
pytania dotyczące stawek dotacji, kwot, które się zmieniają i jakie są związane z 
tym skutki finansowe, więc jesteśmy też gotowi na udzielenie wszelkich 
odpowiedzi. Podjęcie tej uchwały wiąże się z wejściem w życie z dniem 1 stycznia 
ustawy podjętej 27 października 2017 r. o finansowaniu zadań oświatowych. De 
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facto ustawa najwięcej zmian wprowadza w kwestii finansowania, dotowania 
placówek nie samorządowych. M. in. zmiany, które zostały wprowadzone to 
powiązanie kształcenia w placówkach szkołach dla dorosłych, w szkołach 
policealnych ze zdanym egzaminem, więc niewypłacania przez samorząd każdego 
miesiąca 100% kwoty dotacji, ale wyrównanie tej stawki w związku z informacją 
przekazaną o ilości uczniów, słuchaczy, którzy taki egzamin maturalny zdali. 
Również powiązanie wypłaty dotacji nie tylko z wnioskiem składanym przez 
podmiot nie samorządowy ze wskazaniem liczby uczniów, ale też z obowiązkiem 
wypełnienia tej informacji w informacji w Systemie Informacji Oświatowej, tak jak 
to robią wszystkie placówki samorządowe. W związku z wejściem w życie tejże 
ustawy z dniem 1 stycznia możliwe jest podjęcie tej uchwały dopiero teraz. 
Wcześniej w miesiącu grudniu mimo tego, że ustawa została podpisana 27 
października nie było podstawy prawnej do podjęcia, procedowania tejże uchwały. 
Chciałem też powiedzieć o Autopoprawce, ponieważ w załącznikach do tejże 
uchwały w załączniku 1 we wniosku, który jest składany w rubryce dotyczącej 
liczby uczniów pojawił się błąd pisarski i chodzi o błędną kolejność słów. Mowa jest 
o liczbie uczniów w szkole branżowej I stopnia, a zgodnie z nomenklaturą 
wynikającą z prawa oświatowego powinno to zdanie brzmieć liczba uczniów w 
branżowej szkole I stopnia. Dziękuję.      
 

Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji podziękował za przedstawienie 
projektu uchwały, a następnie otworzył dyskusję. 
 
Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji 
Ta autopoprawka jeszcze nie wpłynęła.  
 
Pan Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 
Nie, jeszcze nie. Dopiero została wychwycona.  
 
Radna Beata Wierzba – Wiceprzewodnicząca Komisji 
Szanowni państwo, ponieważ tematem dotacji jestem żywo zainteresowana, ale 
też dzisiaj miałam okazję spotkać się z innymi osobami, które w mieście Gdańsku 
korzystają z dotacji i największą bolączką, jakie szkoły mają i przedszkola to jest 
przekazywanie dotacji w poszczególnych miesiącach. Dzisiaj mamy 23 stycznia 
dotacja nie wpłynęła. Przypominam, że szkoły publiczne nie mogą pobierać 
żadnych innych opłat za prowadzenie. Teraz wyobraźcie sobie państwo 23 gdzie 
szkoły są bez jakichkolwiek środków, a rachunki trzeba płacić. Jedna z organizacji, 
która się zajmuje osobami niepełnosprawnymi mówi, że w swoich regulaminach 
pracy ma też to, że tak jak w szkołach miejskich, samorządowych wynagrodzenia 
mają z góry, a nie mogą ich wypłacić, bo nie mają środków. To co się pojawiło w 
dotacji to jest, że w 12 częściach, było do 25-go i mam nadzieję, że nadal do 25-go 
będzie nadal wypłacane, bo większość podmiotów…  
 
Pan Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 
Chciałem dopowiedzieć, że termin styczniowy od przyszłego roku będzie do 20 
stycznia. 
 
Radna Beata Wierzba – Wiceprzewodnicząca Komisji 
Tak, tylko, że w tym roku do 31 stycznia. Zwróćcie państwo na to uwagę, że my 
musimy jakoś funkcjonować, szkoły, że z czegoś muszą zapłacić chociażby 
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wynagrodzenia. Regulaminy pracy określają terminy płatności. Zwykle tak jak teraz 
obecnie jakby planowane było w ustawie tej o finansowaniu, że z dołu płatna, a nie 
z góry, z karty nauczyciela to też będzie to 28 każdego miesiąca. Teraz jeśli 
przyjdzie to 31 to nie można wynagrodzeń wypłacić i zapłacić odsetki. To też 
szkoły i te placówki zgłaszały, że mają problem z odsetkami, bo muszą płacić. Czy 
coś z tym można zrobić, żeby chociaż na dniach przyszła ta dotacja, a nie czekać 
do 31?  
 
Pani Anna Suszyńska – Przedstawiciel Wydziału Rozwoju Społecznego 
W tej chwili przeliczamy jeszcze. Zmiana sposobu finansowania niestety wymusiła 
na nas spory nadmiar pracy, który się nigdy do tej pory nie pojawiał i nie było 
takich problemów. Jeszcze do dnia dzisiejszego przed wyjściem do państwa na 
komisję ostatnie ustalenia wysokości stawek i jeszcze nie wszystko nam się podoba 
co jest, co nam system, w którym działamy przeliczył. Liczymy na to, że najpóźniej 
w poniedziałek czyli 29 te środki do państwa wyjdą.   
 
Radna Beata Wierzba – Wiceprzewodnicząca Komisji 
Nie można jednak tego w tym tygodniu jeszcze tego zrobić? Trzeba zapłacić 
rachunki.    
 
Pani Anna Suszyńska – Przedstawiciel Wydziału Rozwoju Społecznego 
Staramy się jak najszybciej. Musicie państwo sobie zdawać sprawę, że to nie jest 
jedna placówka. 
 
Radna Beata Wierzba – Wiceprzewodnicząca Komisji 
Nie mówię o mojej placówce, tylko mówię o placówkach miejskich, które do dzisiaj 
było zgłoszone. A że rachunki trzeba płacić, a nie można pobierać środków, a 
trzeba za rachunki płacić. I to jest ten problem, który mamy w styczniu, bo później 
to już jakoś idzie.    
 
Pan Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 
Na pewno nie będziemy tego celowo przetrzymywać do końca miesiąca. Nie mamy 
w tym żadnego interesu. Nie przetrzymujemy tych środków na siłę. Postaramy się 
je przekazać jak najszybciej.  
 
Radna Beata Wierzba – Wiceprzewodnicząca Komisji 
To jest pierwsza uwaga, która była, a druga moja uwaga dotyczy podania terminu, 
w którym trzeba zgłosić dane. Tak było w tej naszej uchwale i po nowemu, że 
podaje się stan uczniów pierwszego każdego miesiąca. Taka propozycja padła, żeby 
to był pierwszy dzień roboczy, a nie pierwszego każdego miesiąca. Taki przykład 
dawały przedszkola, że w maju 1 maja, 2 maja, 3 maja dziecko zapisujemy 4 maja, 
bo nie mamy fizycznie możliwości zapisania od 1-go. 1, 2, 3 maja jest wolny. 
Podobnie jest z 1 listopada, który jest wolny. To dziecko jest w przedszkolu cały 
miesiąc, a środków na to dziecko nie ma. 
 
Pan Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 
Tak działa to też w naszych placówkach samorządowych. Jeżeli placówka wykazała 
ucznia z dniem 29 września, a tego dnia fizycznie zajęcia się nie odbywały, bo np. 
była to szkoła zaoczna to nie ma prawa wykazać tego dziecka i w tej chwili mamy 
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też informację, że mamy kwoty do zwrotu. Trzeba wykazać te dzieci, które 
fizycznie tego dnia w zajęciach uczestniczą.  
 
Radna Beata Wierzba – Wiceprzewodnicząca Komisji 
Taka propozycja była, którą obiecałam, że przekażę. 
 
Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji 
Czy jeszcze państwo mają jakieś pytania? Jakieś uwagi? Nie widzę. 
 
Następnie, z uwagi na brak dalszych głosów w dyskusji, przewodniczący poddał pod 
głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie przedmiotowego projektu uchwały 
zawartego w druku nr 1461. 
 

USTALENIA KOMISJI - OPINIA                   
 

Komisja Strategii i Budżetu Rady Miasta Gdańska, po wysłuchaniu informacji i 
wyjaśnień przekazanych przez Pana Grzegorza Krygera – Zastępcę Dyrektora Wydziału 
Rozwoju Społecznego, w wyniku przeprowadzonego głosowania, jednogłośnie - 6 
głosami za, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, zawarty w druku nr 1461. 
(Opinia nr 67-1/333-1/2018).  
 

 

PUNKT – 1A 
 

Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej Uchwałę Rady 
Miasta Gdańska w sprawie określenia źródeł dochodów własnych gromadzonych 
na wydzielonym rachunku i ich przeznaczenia oraz sposobu i trybu 
sporządzania planów finansowych dla wydzielonych rachunków dochodów 
własnych samorządowych jednostek budżetowych – druk nr 1462.  
(Oryginał projektu uchwały znajduje się w protokole z sesji Rady Miasta Gdańska z 
25 stycznia 2018 r. – sprawa BRMG.0006.19.2018). 
 
Pan Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego w 
imieniu wnioskodawcy przedstawił projekt uchwały. Powiedział: w uchwale 
funkcjonującej do tej pory mamy wykaz placówek, wszystkich placówek 
samorządowych, które de facto mają źródła dochodów własnych chociażby w 
formie odpłatności rodziców za obiady. Część placówek pobiera te dochody również 
z innego tytułu, chociażby np. Gdański Zespół Schronisk i Sportu Szkolnego, Zespół 
Szkół Kreowania Wizerunku, a więc te placówki, przy których funkcjonują albo 
schroniska, albo internaty. W tej liście placówek, a też w załączniku do tej uchwały 
pojawia się nowa placówka powołana uchwałą Rady Miasta Gdańska, czyli Szkolne 
Schronisko Młodzieżowe nr 1. To jest ta placówka, która powstała na bazie 
„hotelu”, który funkcjonował przy SP nr 70, czyli Gdańska Szkoła Floretu. Od 1 
września 2018 roku Szkolne Schronisko Młodzieżowe nr 1 i Szkoła Podstawowa nr 70 
utworzą zespół o nazwie Gdańska Szkoła Szermierki. Do tego czasu ta placówka 
funkcjonuje samodzielnie, czyli do końca sierpnia, a więc też jest tutaj w uchwale 
wykazana jako placówka mająca źródła dochodów własnych.  
Jest też jedna poprawka. W liście tutaj wymienionych do tej pory w tym załączniku 
funkcjonowała Szkoła Podstawowa nr 28, która w tej chwili została przemianowana 
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na Szkolę Podstawową Specjalną nr 28. To jest błąd, który został wyłapany i musi 
zostać skorygowany.      
 

Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji podziękował za przedstawienie 
projektu uchwały, a następnie otworzył dyskusję. 
 
Radny Mariusz Andrzejczak – członek Komisji 
Jeżeli chodzi o Gdańską Szkołę Floretu to jakby pan był uprzejmy powiedzieć co my 
będziemy oprócz tego „hotelu”… 
 
Pan Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego  
Gdańska Szkoła Floretu to jest nazwa fundacji, która do tej pory zawiadowała tym 
centrum sportowym funkcjonującym przy Szkole Podstawowej nr 70. Decyzją 
Prezydenta …. 
 
Radny Mariusz Andrzejczak – członek Komisji 
Przeszło to na szkołę. Szkoła nie zmienia nazwy.  
 
Pan Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego  
Dyrektor placówki przejął w swój zarząd całość obiektów sportowych i jako, że 
szkoła nie może prowadzić działalności komercyjnej, nie może prowadzić 
działalności takiej jak właśnie najmy konieczne było przemianowanie tego obiektu 
„hotelowego” na Szkolne Schronisko Młodzieżowe nr 1, a od 1 września 2018 roku 
połączenie, aby nie funkcjonowały w jednym obiekcie dwie placówki Szkolnego 
Schroniska Młodzieżowego nr 1 i Szkoły Podstawowej nr 70 w jeden zespół.  
 
Radny Mariusz Andrzejczak – członek Komisji 
Czyli dyrektor Szkoły Floretu…  
 
Pan Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego  
Dyrektor Gdańskiej Szkoły Szermierki to będzie dyrektor Szkoły Podstawowej … 
teraz jest konkurs rozpisany, nie wiemy kto będzie, natomiast dyrektor tej 
placówki będzie dyrektorem zespołu. 
 
Radny Mariusz Andrzejczak – członek Komisji 
Chciałem zapytać o jeszcze jedną rzecz, a ‘propos włączenia tej placówki właśnie, 
ponieważ Prezydent Kowalczuk wyjaśniał, że jakbyśmy chcieli robić takie 
zamówienia in-house, tu był akurat przypadek, z którym ja się zwróciłem, żeby z 
budżetu obywatelskiego cześć zieleni wykonała Szkoła Architektury Krajobrazu 
zawodowe. Problem jest taki, że potem to się źle liczy właśnie w jakiejś 
subwencji, że się mniejsza subwencję dostaje. Czy to, że szkoła ma pożytki ze 
schroniska wpływa na ogólny poziom subwencji rządowej czy obliczanie jej?  
 
Pan Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego  
Szkoła nie ma pożytków ze schroniska. Te pieniądze wpływają do budżetu miasta i 
wracają później w innych formach takich jak środki na wynagrodzenia, utrzymanie 
obiektu, itd.  
 
Radny Mariusz Andrzejczak – członek Komisji 
Czyli one będą mogły bezpośrednio wpływać do miasta?  
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Pan Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego  
Szkoła nie wypracowuje takich dochodów, które mogłaby przeznaczyć na remonty, 
itd. To wszystko wpływa do budżetu i później jest przydzielane.   
 
Radna Beata Wierzba – Wiceprzewodnicząca Komisji 
Chciałam zapytać celem informacyjnym, ponieważ nie mam wiedzy, czy 
przedszkola bądź szkoły mogą zmienić stawki obiadów w ciągu roku szkolnego?   
 
Pan Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego  
Wiem, że teraz Bursa złożyła do nas wniosek o zmianę stawki żywieniowej w 
trakcie roku szkolnego. Tak i zmieniają te stawki.  
 
Pani Anna Suszyńska – Przedstawiciel Wydziału Rozwoju Społecznego 
W uzgodnieniu z organem prowadzącym. Muszą przedstawić nam taką informację i 
wtedy dyrektor zatwierdza. To jest wcześniej uzgadniane między Radą Rodziców a 
dyrektorem przedszkola i na tej podstawie jest wypracowywana stawka. Dyrektor 
uzasadnia wysokość tej składki. Wtedy przedstawia do nas informację o 
zatwierdzenie takiej składki i z reguły przychylamy się do tego. To wynika po 
prostu z kalkulacji. To są w zasadzie takie pojedyncze przypadki. Z reguły stawka 
jest ustalana na rok, chyba, że naprawdę coś się wydarzy.  
 
Radna Beata Wierzba – Wiceprzewodnicząca Komisji 
Tam było podane, że cena żywności wzrosła.  
 
Pani Anna Suszyńska – Przedstawiciel Wydziału Rozwoju Społecznego 
Patrząc na to co się dzieje w sklepach takie przypadki mogą się w tej chwili zacząć 
pojawiać.  
 
Radny Mariusz Andrzejczak – członek Komisji 
Czy my określamy te stawki za obiady odgórnie? Jakieś widełki?  
 
Pani Anna Suszyńska – Przedstawiciel Wydziału Rozwoju Społecznego 
Nie.  
 
Radny Mariusz Andrzejczak – członek Komisji 
Każda jednostka osobno składa taki wniosek? A państwo mają taką wiedzę jak to 
średnio wygląda? Czy są duże dysproporcje?     
 
Pani Anna Suszyńska – Przedstawiciel Wydziału Rozwoju Społecznego 
Mamy zebrane informacje ze wszystkich placówek, tylko nie zbijaliśmy tego do 
porównania.  
 
Pan Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego  
Ale możemy to zrobić. To miałoby sens.  
 
Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji  
Ale drastycznych przykładów nie ma?  
 
Pan Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego  
Nie. Wiadomo, że będą dysproporcje jeżeli chodzi o ilość żywionych osób, czy 
catering czy nie, czy samodzielna stołówka. 
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Radny Mariusz Andrzejczak – członek Komisji 
Duże stołówki inaczej mają niż te mniejsze.  
 
Radna Beata Wierzba – Wiceprzewodnicząca Komisji 
Samodzielna jest tańsza niż catering.  
 
Radny Mariusz Andrzejczak – członek Komisji 
Z paru szkół przyjąłem takie ogólne skargi na dietę prowadzoną w szkołach przez 
dyrektorów czy intendentów. Oni natomiast twierdzą, że muszą trzymać się ściśle 
tych widełek i dlatego chciałbym mniej więcej wiedzieć jakie są te widełki, żeby w 
ogóle mieć porównanie.    
 
Pan Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego  
Użyję jakiegoś skrótu myślowego. Żaden z dyrektorów nie pozwoli sobie na to, żeby 
obiad był w kwocie 20 zł.  
 
Radny Mariusz Andrzejczak – członek Komisji 
Dostaję takie informacje, że dzieci dostają na obiad kiełbasę smażona to też się 
trochę dziwię.  
 
Pan Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego  
Są wytyczne dotyczące żywienia.  
 
Pani Anna Suszyńska – Przedstawiciel Wydziału Rozwoju Społecznego 
Są normy żywieniowe.  
 
Radny Mariusz Andrzejczak – członek Komisji 
Myślę, że to bardziej kwestia intendentki, bo nieraz jem obiady w szkołach i są 
pyszne. W Osowej ostatnio skorzystałem.  
 
Radna Teresa Wasilewska – członek Komisji 
Jak to pan radny je obiady w szkołach?  
 
Radny Mariusz Andrzejczak – członek Komisji 
Pani dyrektor odstąpiła mi swój obiad. Jakby państwo mieli takie dane to prosimy o 
przeslanie.  
 
Pan Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego  
Oczywiście.  
 
Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji  
Czy moglibyśmy prosić o te dane, o które prosiła pani przewodnicząca.  
 
Radna Beata Wierzba – Wiceprzewodnicząca Komisji 
Jak to się odbije w budżecie? Czy te stawki we wszystkich typach szkół spadły? Czy 
się zwiększyły? Jaki to ma przełożenie na budżet.  
 
Radny Mariusz Andrzejczak – członek Komisji 
I czy my więcej dopłacimy, czyli podatnicy gdańscy? 
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Pan Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego  
Stawki spadają. To możemy już dziś powiedzieć.  
 
Pani Anna Suszyńska – Przedstawiciel Wydziału Rozwoju Społecznego 
Jeżeli chodzi o stawki dla przedszkoli, a co za tym idzie innych form wychowania 
przedszkolnego to tutaj mamy spadek stawki ze względu na to, że w zeszłym roku 
nie mogliśmy do wyliczenia stawek dotacji brać tych dwóch nowych przedszkoli 82 i 
83, ponieważ budżet unijny, z którego one są finansowane wynosił ponad 50% ich 
całościowego budżetu, więc nie były brane pod uwagę. W tej chwili już ten budżet 
spadł i wynosi 47% i 46% odpowiednio w przedszkolach, więc tutaj mamy niestety 
spadek stawki w przypadku przedszkoli.   
 
Radna Beata Wierzba – Wiceprzewodnicząca Komisji 
O ile?  
 
Pani Anna Suszyńska – Przedstawiciel Wydziału Rozwoju Społecznego 
Powiem jeżeli chodzi o publiczne. 35 zł i 17 zł w punkcie publicznym. Przy czym 
należy pamiętać, o tym, że będą jeszcze aktualizacje, bo zgodnie z ustawą o 
finansowaniu zadań oświatowych mamy dwie aktualizacje w marcu i w 
październiku.  
 
Radna Beata Wierzba – Wiceprzewodnicząca Komisji 
I metryczek nie mamy jeszcze. 
 
Pani Anna Suszyńska – Przedstawiciel Wydziału Rozwoju Społecznego 
Tu akurat metryczki nie są potrzebne, bo to jest wyliczone z naszych wydatków. W 
związku z powyższym nie ma takiej potrzeby w przypadku akurat przedszkoli i 
punktów przedszkolnych. Pamiętajmy o tym, że będzie na pewno zwiększenie. W 
tej chwili wyliczenia są robione na podstawie planu na 1 stycznia, a tutaj nie ma 
jeszcze podwyżek wynagrodzeń dla nauczycieli, które będą od 1 kwietnia. W 
związku z powyższym na pewno te stawki ulegną zmianie na korzyść placówek. 
Będą na pewno większe. W przypadku oddziałów przedszkolnych przy szkołach 
podstawowych czyli zerówek mamy wzrost stawki o 60 zł ze względu na to, że 
spada nam liczba uczniów w naszych oddziałach zerowych, a sam nie oddział nie 
niknie. Jeżeli odejdzie paru uczniów to oddział nam zostaje i koszty utrzymania 
niestety nam rosną. 
 
Pan Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego  
Globalnie patrząc mamy więcej dzieci w przedszkolach niż w oddziałach 
przedszkolnych przy szkole.   
 
Pani Anna Suszyńska – Przedstawiciel Wydziału Rozwoju Społecznego 
Tak, i tu nie będzie jakiegoś drastycznego problemu.  
 
Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji  
Alarmują państwo jeżeli chodzi o sytuację dla budżetu czy nie?  
 
Pani Anna Suszyńska – Przedstawiciel Wydziału Rozwoju Społecznego 
Nie. W tej chwili wygląda na to, że spadają stawki. Co prawda nie mamy jeszcze 
ani standardu A na nowy rok, bo te dane przychodzą w marcu, aczkolwiek tak jak 
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pani radna wspomniała ministerstwo mówi, że może będą szybciej, więc będziemy 
obserwować e-PUAP, bo to teraz takim sposobem przychodzi. One mogą wzrosnąć, 
ale nie drastycznie. Sam standard A wzrasta o czterdzieści parę złotych, więc to 
nie są jakieś duże zmiany, chociaż ministerstwo wcześniej zapowiadało wzrost o 
ponad 100 zł. Na razie nic im z tego nie wyszło.  
 
Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji  
Z punktu widzenia budżetu jest dobrze. Zawsze były największe problemy ostatnie 
miesiące roku, kiedy musieliśmy szukać tych milionów.  
 
Pani Anna Suszyńska – Przedstawiciel Wydziału Rozwoju Społecznego 
W tej chwili wygląda na to, że te spadki są jednak dosyć duże. Wprowadzenie 
zmian w sposobie wyliczenia …  
 
Pan Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego  
Nie będzie już tej korekty jesiennej. 
 
Pani Anna Suszyńska – Przedstawiciel Wydziału Rozwoju Społecznego 
Korekta jesienna będzie dotyczyła tylko przedszkoli i oddziałów przedszkolnych 
przy szkołach podstawowych. W standardzie A ani we wskaźniku, który jest liczony 
do szkół publicznych nie samorządowych wyliczony w marcu Standard wskaźnik jest 
utrzymywany przez cały rok podobnie jak subwencja oświatowa.  
 
Radna Beata Wierzba – Wiceprzewodnicząca Komisji 
Też dobrze, bo da tym szkołom funkcjonować. Nigdy szkoły nie wiedziały jakie 
mają budżety, bo dwa razy było przeliczane i raz można było dostać, a raz może 
trzeba było zwrócić.  
 
Pan Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego  
Z doświadczenia powiem, że zawsze nam brakowało tych pieniędzy.  
 
Pani Anna Suszyńska – Przedstawiciel Wydziału Rozwoju Społecznego 
W tej chwili jesteśmy w trakcie obliczeń. W zasadzie takie ostateczne dane 
będziemy mogli podać w marcu, kiedy już będzie znany Standard A i wskaźnik DI 
dla naszego miasta. Na razie mamy optymistyczne podejście.  
 
Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji  
Taką informację poprosimy na kwietniową komisję.  
 
Radny Mariusz Andrzejczak – członek Komisji 
Pytanie do pani jeszcze o różnicę w finansowaniu zewnętrznym dla oddziału 
zerowego w szkole jaką dostanie subwencję a jaka jest dla przedszkola, o ile jest 
mniejsza na dziecko? Lepiej jest jak jest na zerówki większa subwencja to lepiej by 
się opłacało, żeby więcej dzieci szło do zerówek niż do przedszkola?  
 
Pani Anna Suszyńska – Przedstawiciel Wydziału Rozwoju Społecznego 
Na dzieci 6-letnie dostajemy subwencję oświatową i to jest wtedy standard… 
 
Radny Mariusz Andrzejczak – członek Komisji 
Pełna?  
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Pani Anna Suszyńska – Przedstawiciel Wydziału Rozwoju Społecznego 
Nie, ona jest liczona inaczej. To nie jest pełen standard A czyli 0,75. Natomiast bez 
względu na to, czy on jest w przedszkolu czy w zerówce.  
 
Radna Beata Wierzba – Wiceprzewodnicząca Komisji 
Zawsze miałam wątpliwość jak się rozumie dziecko 6-letnie. Czy dziecko 6-letnie to 
jest to, które jest rocznikowo … 
 
Pan Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego  
Akurat tej uchwały nie ma na tej komisji, ale będzie na sesji procedowana. To jest 
ta uchwała dotycząca odpłatności, mówić w skrócie złotówki pobieranej od 
rodziców. Do dziecko pięcioletniego włącznie tak, za ten pobyt w przedszkolu 
powyżej 5 godzin, czyli powyżej tego co jest obowiązkiem.  
 
Radna Beata Wierzba – Wiceprzewodnicząca Komisji 
Czyli jak dziecko skończy 6 lat to następnego dnia już nie płaci?  
 
Pan Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego  
Nie. Teraz ustawodawca przyjął takie rozwiązanie i taką też poprawkę w naszej 
uchwale wprowadzamy, że dzieckiem 5-letnim jest to dziecko, które było 5-letnie 
w roku szkolnym. Czyli nawet jeżeli ono rocznikowo już jest 6-latkiem to do końca 
roku szkolnego jest traktowane jako 5-latek. Jeżeli on zaczął jako 5-latek to kończy 
jako 5-latek. To porządkuje bardzo.  
 
Następnie, z uwagi na brak dalszych głosów w dyskusji, przewodniczący poddał pod 
głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie przedmiotowego projektu uchwały 
zawartego w druku nr 1462. 
 

USTALENIA KOMISJI - OPINIA                   
 

Komisja Strategii i Budżetu Rady Miasta Gdańska, po wysłuchaniu informacji i 
wyjaśnień przekazanych przez Pana Grzegorza Krygera – Zastępcę Dyrektora Wydziału 
Rozwoju Społecznego, w wyniku przeprowadzonego głosowania, jednogłośnie - 6 
głosami za, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, zawarty w druku nr 1462. 
(Opinia nr 67-1/334-2/2018).  
 

PUNKT – 2 
 
Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej uchwałę w 
sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości położonych 
na terenie Gminy Miasta Gdańska oraz warunków i trybu składania deklaracji za 
pomocą środków komunikacji elektronicznej – druk nr 1460. 
(Oryginał projektu uchwały znajduje się w protokole z sesji Rady Miasta Gdańska z 
25 stycznia 2018 r. – sprawa BRMG.0006.17.2018). 
 

Pan Piotr Kryszewski – Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki Komunalnej w 
imieniu wnioskodawcy przedstawił projekt uchwały. Powiedział: propozycja 
uchwały jest konsekwencją zmian organizacyjnych, które nastąpiły od 1 stycznia 
2018 r. Zmianie uległ organ właściwy w sprawach opłat za gospodarowanie 
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odpadami komunalnymi. Generalnie ta uchwała ma charakter formalny i 
porządkowy. Uaktualniamy tutaj okresy obowiązywania poszczególnych 
załączników do tej pierwotnej uchwały oraz zapewniamy spójność pomiędzy 
numerami poszczególnych pól w deklaracjach WLM czyli Wykaz Lokali 
Mieszkalnych, deklaracja, która jest składana przez zarządców budynków, GZNK, 
wspólnoty mieszkaniowe, a tą deklaracją zbiorczą DO1.Także to są główne zmiany 
w tej uchwale.  
 

Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji podziękował za przedstawienie 
projektu uchwały, a następnie otworzył dyskusję i zapytał czy były jakiekolwiek 
perturbacje związane z przeniesieniem pracowników z GZDiZ do WGK? 
 
Pan Piotr Kryszewski – Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki Komunalnej  
Takie, jakie można było się spodziewać. Sprawy kadrowe i organizacyjne są zawsze 
pewne kwestie od ustalenia, ale na dzień dzisiejszy nie ma większych problemów.  
 
Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji  
Ile w sumie etatów przeniesiono?  
 
Pani Maria Skoroszewska – Romel – Kierownik Referatu Ekonomicznego w 
Wydziale Gospodarki Komunalnej 
46, z tym, że 10 osób przeszło do Wydziału Finansowego.   
 
Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji  
To poważna roszada.  
 

Następnie, z uwagi na brak dalszych głosów w dyskusji, przewodniczący poddał pod 
głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie przedmiotowego projektu uchwały 
zawartego w druku nr 1460. 
 

USTALENIA KOMISJI - OPINIA                   
 

Komisja Strategii i Budżetu Rady Miasta Gdańska, po wysłuchaniu informacji i 
wyjaśnień przekazanych przez Pana Piotra Kryszewskiego – Zastępcę Dyrektora 
Wydziału Gospodarki Komunalnej, w wyniku przeprowadzonego głosowania, 
jednogłośnie - 6 głosami za, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, zawarty w 
druku nr 1460. (Opinia nr 67-1/335-3/2018).  
 

PUNKT – 3 
 

Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie ustalenia 
jednostkowej stawki kalkulacyjnej dotacji przedmiotowej dla Gdańskiego 
Zarządu Nieruchomości Komunalnych Samorządowy Zakład Budżetowy w 
Gdańsku na 2018 rok – druk nr 1451. 
(Oryginał projektu uchwały znajduje się w protokole z sesji Rady Miasta Gdańska z 
25 stycznia 2018 r. – sprawa BRMG.0006.8.2018). 
 

Pan Piotr Kryszewski – Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki Komunalnej w 
imieniu wnioskodawcy przedstawił projekt uchwały. Powiedział: tą uchwałą 
spełniamy obowiązek, który wynika z art. 219 ustawy o finansach publicznych. 
Musimy ustalić stawkę jednostkową kalkulacji dla dotacji przedmiotowej i nasza 
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propozycja jest wzorem lat ubiegłych ustalenie tej stawki na poziomie 98%. W 
przypadku pierwszej stawki dla kosztów remontów i konserwacji budynków 
mieszkalnych innych nieruchomości przekazywanych przez Gminę Miasta Gdańska 
do zarządzania, budynków do rozbiórek, do remontów budynków zabytkowych, do 
remontów budynków objętych ochroną konserwatorską. Druga stawka jednostkowa 
również w wysokości 98% dla kosztów ponoszonych przez zakład budżetowy na 
pokrycie kosztów zagospodarowania nieruchomości niezabudowanych stanowiących 
własność Gminy Miasta Gdańska.   
 

Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji podziękował za przedstawienie 
projektu uchwały, a następnie z uwagi na brak głosów w dyskusji, poddał pod 
głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie przedmiotowego projektu uchwały 
zawartego w druku nr 1451. 
 

USTALENIA KOMISJI - OPINIA                   
 
Komisja Strategii i Budżetu Rady Miasta Gdańska, po wysłuchaniu informacji i 
wyjaśnień przekazanych przez Pana Piotra Kryszewskiego – Zastępcę Dyrektora 
Wydziału Gospodarki Komunalnej, w wyniku przeprowadzonego głosowania, 
jednogłośnie - 6 głosami za, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, zawarty w 
druku nr 1451. (Opinia nr 67-1/336-4/2018).  
 

PUNKT – 4 
 
Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie wyrażenia zgody 
na zawarcie Porozumienia międzygminnego w sprawie założenia i prowadzenia 
szkoły podstawowej w miejscowości Kowale dla uczniów zamieszkałych na 
terenie Gmin: Kolbudy, Gdańsk oraz Pruszcz Gdański – druk nr 1459. 
(Oryginał projektu uchwały znajduje się w protokole z sesji Rady Miasta Gdańska z 
25 stycznia 2018 r. – sprawa BRMG.0006.16.2018). 
 
Pan Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego w 
imieniu wnioskodawcy przedstawił projekt uchwały. Powiedział: wiecie państwo, że 
dobiega końca inwestycja budowa szkoły metropolitalnej na terenie gminy Kolbudy. 
Do szkoły metropolitalnej, zgodnie z wcześniej zawartą umową pomiędzy trzema 
gminami, uczęszczać będą uczniowie z gmin: miasta Gdańska, z Gminy Kolbudy i z 
Gminy Pruszcz Gdańsku. Konieczne jest obecnie zawarcie porozumienia 
międzygminnego. Dotychczasowa umowa dotyczy tego etapu procesu 
inwestycyjnego, natomiast porozumienie gminne, o którym jest mowa dotyczy 
funkcjonowania i organizacji placówki po 1 września 2018 r. Porozumienie, które w 
tej chwili jest opracowywane zawiera wszystkie kwestie organizacyjne począwszy 
od kwestii dowożenia, funkcjonowania stołówki szkolnej, wyboru dyrektora, ale też 
konstrukcji rejonu dla nowej szkoły podstawowej, bardzo upraszczając zgodnie z 
ustawą o samorządzie gminnym mówimy tutaj o przekazaniu zadania własnego 
Gminie Kolbudy, a więc szkoła będzie prowadzona przez lidera, a więc zgodnie z 
wcześniejszą umową, którym to liderem będzie gmina Kolbudy, który na zasadach 
określonych w przepisach prawa będzie chociażby wybierał dyrektora dla tejże 
placówki. To co zostało zawarte czy to co zostanie zawarte w porozumieniu to 
kwestia kształtowania obwodu dla nowej szkoły podstawowej każdorazowo do 
końca lutego ( w tym roku do końca stycznia) będziemy jako miasto Gdańsk 
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przekazywać organowi prowadzącemu czyli Gminie Kolbudy wykaz uczniów, którzy 
będą od nowego roku uczęszczać do tej placówki. W ten sposób również Gmina 
Kolbudy będzie określała w swojej uchwale rejon dla tejże szkoły. Sytuacja jest o 
tyle nietypowa, że to Gdańskie ulice znajdą się w uchwale podejmowanej przez 
radnych Gminy Kolbudy, a u nas się nie pojawią, będą wyłączone. To jest jedyna 
taka kwestia nietypowa.   
 

Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji podziękował za przedstawienie 
projektu uchwały, a następnie otworzył dyskusję i zapytał czy dyrektor może 
szacunkowo podać ile to będzie uczniów?  
 
Pan Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego  
Szkoła projektowana jest dla 650 uczniów w trybie jednozmianowym. W treści 
porozumienia też jest informacja o tym, że partnerzy i lider zakładają, że szkoła 
będzie pracować w systemie dwuzmianowym biorąc pod uwagę charakter dzielnicy, 
ilość mieszkańców, ilość dzieci tam zamieszkujących. Gdańsk przekazał wstępnie 
propozycję ulic do ujęcia w uchwale przez Gminę Kolbudy. Mówimy tutaj o ulicach 
od ul. Świętokrzyskiej do ul. Guderskiego, czyli od Świętokrzyskiej w kierunku 
Fashion House.   
 
Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji   
Ile z Gdańska może być uczniów?  
 
Pan Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego  
Przy tych ulicach, które wskazaliśmy to też pozyskaliśmy informacje nie tylko z 
wykazu mieszkańców, ale też ze szkół pobliskich ile dzieci rzeczywiście do tych 
szkół uczęszcza, potwierdza się to co dotyczy tych najbardziej „przeładowanych” 
dzielnic, to znaczy w tych dzielnicach przeważnie 70% uczniów zameldowanych 
później przekłada się na rekrutację, czyli tyle się ich fizycznie pojawia w 
placówce. Wskazaliśmy cały ten rejon, który przekracza tą liczbę 195 uczniów, 
którą Gdańsk ma zapewnioną w tej placówce, bo tu mówimy o 30%. My wskazaliśmy 
liczbę uczniów ponad 300, natomiast wychodzimy z założenia, że ci uczniowie z 
klas starszych do szkoły nie przejdą w takim zakresie. Będą chcieli dokończyć tam, 
gdzie w tej chwili uczęszczają, więc to jest działanie jak najbardziej przemyślane. 
Nie będziemy wydzielać części ulic z tego rejonu, dzielić uczniów na lepszych, 
gorszych, po prostu cały ten rejon do szkoły włączyliśmy.  
 
Radna Dorota Dudek – członek Komisji 
Czy w przypadku tej szkoły nie było tak, że my wspomogliśmy finansowo Kolbudy, 
albo Pruszcz w zamian za to, że większa ilość uczniów będzie mogła do tej szkoły 
uczęszczać? Pamiętam, że była taka uchwała.  
 
Pan Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego  
Nie. Tutaj takiego wsparcia nie było. Zgodnie z tą umową, która była podjęta to 
podział był 30%, 30%, 40%, z czego Gdańsk miał 30% uczniów zagwarantowane.  
 
Radna Dorota Dudek – członek Komisji 
Będę starała się sobie przypomnieć, bo raczej jestem przekonana, ale to może w 
jakimś innym przypadku… Przekazaliśmy jakąś pulę … Nie pamiętam dokładnie, 
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dlatego nie chciałabym zabierać głosu, ale myślałam, że może państwo 
podpowiedzą.  
 
Radny Mariusz Andrzejczak – członek Komisji 
Mi się wydaje, że tak było. Tu pani radna dobrze pamięta. Myśmy zwiększali, ale 
nie pamiętam czy przy tej szkole.  
 
Radna Dorota Dudek – członek Komisji 
Kosztem tego, że większa ilość uczniów będzie mogła korzystać. Na pewno to było.  
 
Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji   
Sprawdzę dokładnie i państwo radni w urzędzie i myślę, że w czwartek na sesji 
będzie można jeszcze powrócić do tego tematu.  
 
Radny Mariusz Andrzejczak – członek Komisji 
Pan dyrektor powiedział, że szkoła jest przewidziana na 650 uczniów. Jak nasza 
pozytywna szkoła, a jak wiemy tam jest znacznie więcej uczniów. Jeżeli ta szkoła 
będzie przyjmować też większa ilość uczniów niż te 650 to my będziemy mieli też 
proporcjonalnie więcej osób. Rozumiem, że cały czas ta proporcja będzie musiała 
być stała.   
 
Pan Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego  
To zabrzmi brutalnie, ale płacimy po prostu „za dziecko”. Przekazujemy koszty „za 
dziecko”. Jeżeli organ prowadzący Kolbudy, albo partner Gmina Pruszcz Gdański 
nie wykorzysta wszystkich swoich miejsc, a będą np. dzieci zamieszkujące w 
rejonie, który wskazał Gdańsk to możemy te miejsca wykorzystać.  
 
Radny Mariusz Andrzejczak – członek Komisji 
Rekrutacja na stanowisko dyrektora i nauczycieli będzie prowadzona przez Gminę 
Kolbudy, ale czy nauczyciele, bo takie też obawy nauczycieli są, dzielił się między 
innym w-fista, czy im etaty zepną się, że im dzieci np. część przejdzie, będą 
mniejsze nabory do dzisiejszych placówek, czy tam we współpracy z Gminą Kolbudy 
ewentualnie takie zatrudnienie tych nauczycieli, którym etaty się kończą w 
Gdańsku będzie możliwe?   
 
Pan Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego  
Możemy wskazywać jak najbardziej. 
 
Radny Mariusz Andrzejczak – członek Komisji 
Czyli pula też etatów też będzie przypisana?  
 
Pan Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego  
Nie chciałbym, żeby to tak zabrzmiało, że znowuż 30% nauczycieli będzie z 
Gdańska itd. Takiego zapisu w treści porozumienia nie ma, ale oczywiście będziemy 
współpracować ze sobą wskazując, że są osoby, które poszukują pracy, natomiast 
też nie powinno być obaw co do zwalniania nauczycieli w tych szkołach, dzieci, 
które miałyby przejść do szkoły w Kolbudach. Tutaj de facto ten rejon, o której 
mówiłem dotyczy jednaj szkoły nr 86, a jest to szkoła, która nie ma problemów z 
zatrudnieniem nauczycieli.  
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Radna Teresa Wasilewska – członek Komisji  
To szkoła przy Człuchowskiej?   
 
Pan Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego  
Nie, to szkoła nr 12. Przy tej szkole nr 12 będziemy rozmawiać w rejonie, gdy 
pojawi się już szkoła przy ul. Jabłoniowej. Te dwie szkoły, które na południu 
pojawiają się mają zluzować dwie nasze inne szkoły, czyli metropolitalna to szkoła 
nr 86 i Jabłoniowa to głównie szkoła nr 12.   
 
Następnie, z uwagi na brak dalszych głosów w dyskusji, przewodniczący poddał pod 
głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie przedmiotowego projektu uchwały 
zawartego w druku nr 1459. 
 

USTALENIA KOMISJI - OPINIA                   
 

Komisja Strategii i Budżetu Rady Miasta Gdańska, po wysłuchaniu informacji i 
wyjaśnień przekazanych przez Pana Grzegorza Krygera – Zastępcę Dyrektora Wydziału 
Rozwoju Społecznego, w wyniku przeprowadzonego głosowania, jednogłośnie - 6 
głosami za, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, zawarty w druku nr 1459. 
(Opinia nr 67-1/337-5/2018).  
 

PUNKT – 5 
 
Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie wyrażenia woli 
objęcia udziałów w podwyższonym kapitale zakładowym jednoosobowej spółki 
Gminy Miasta Gdańska działającej pod firmą Towarzystwo Budownictwa 
Społecznego „Motława” Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w 
Gdańsku – druk nr 1456. 
(Oryginał projektu uchwały znajduje się w protokole z sesji Rady Miasta Gdańska z 
25 stycznia 2018 r. – sprawa BRMG.0006.13.2018). 
 

Pani Ewa Jarowicz – Przedstawiciel Wydziału Polityki Gospodarczej w imieniu 
wnioskodawcy przedstawiła projekt uchwały. Powiedziała: projekt uchwały dotyczy 
dokapitalizowania spółki TBS Motława kwotą 7 731 000 zł. Środki będą 
przeznaczone na realizację budynku wielorodzinnego z 55 mieszkaniami, z 15 
garażami. To jest na osiedlu Unruga przy ul. Piotrkowskiej. Całość inwestycji ma 
wynieść 9 138 000 zł i jest współfinansowana z Funduszu Dopłat.  
 

Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji podziękował za przedstawienie 
projektu uchwały, a następnie otworzył dyskusję. 
 

Radny Mariusz Andrzejczak – członek Komisji 
Gdzie ta inwestycja powstaje?  
 

Pani Ewa Jarowicz – Przedstawiciel Wydziału Polityki Gospodarczej 
To jest nowo budowane osiedle przez TBS-y Unruga. To jest ul. Piotrkowska. Tam 
generalnie pewnie będzie zmiana tej nazwy, ale tak roboczo jest nazywane, że 
przy ul. Piotrkowskiej. 
 

Radna Teresa Wasilewska – członek Komisji  
To jest w pobliżu tych poprzednich inwestycji?  
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Pani Ewa Jarowicz – Przedstawiciel Wydziału Polityki Gospodarczej 
Tak, bo to jest to osiedle budowane przez TBS-y z Funduszu Dopłat. 
 

Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji  
Dzisiaj była debata odnośnie polityki mieszkaniowej i jeden z polityków bardzo 
twarde stanowisko zajął i mówił, że TBS-y to nie jest budownictwo społeczne tylko 
komercyjne.  
 

Pani Ewa Jarowicz – Przedstawiciel Wydziału Polityki Gospodarczej 
Słyszałam to. To jest błąd. Inwestycje realizowane przez TBS-y nie stanowią zasobu 
komunalnego, tylko jest to zasób TBS-owski, ale nie jest w żaden sposób 
komercyjny. To jest własność miasta, tylko TBS-y kierują się inną ustawą niż 
mieszkania komunalne i tylko tym się różnią. My ustalamy czynsze itd.  
 

Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji  
To jest dalej budownictwo społeczne.  
 

Pani Ewa Jarowicz – Przedstawiciel Wydziału Polityki Gospodarczej 
Tak, to jest dalej budownictwo społeczne.  
 

Radna Teresa Wasilewska – członek Komisji  
Czyli z listy osób objętych programem socjalnym.  
 

Pani Ewa Jarowicz – Przedstawiciel Wydziału Polityki Gospodarczej 
Tak.  
 

Radna Dorota Dudek – członek Komisji 
Tam trzeba mieć duży wkład, żeby się o to ubiegać.  
 

Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji  
30%.  
 

Radna Dorota Dudek – członek Komisji 
Musisz przedstawić, że zarabiasz powyżej jakieś kwoty, żeby było cię stać na 
utrzymanie i musisz zarabiać sporo, więc to nie jest dla każdego.  
 

Pani Ewa Jarowicz – Przedstawiciel Wydziału Polityki Gospodarczej 
Dokładnie. W zależności jaka to jest rodzina. To jest dla średnio zamożnych.  
 

Radna Teresa Wasilewska – członek Komisji  
Ile to jest „sporo”? 
 

Pani Ewa Jarowicz – Przedstawiciel Wydziału Polityki Gospodarczej 
Poniżej średniej krajowej.  
 

Radna Dorota Dudek – członek Komisji 
Emeryta na to nie stać.  
 
Pani Ewa Jarowicz – Przedstawiciel Wydziału Polityki Gospodarczej 
Tak, bo to jest dla średnio zamożnych.  
 
Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji  
Porównując do zakupu mieszkania na rynku to jest i tak dużo bardziej atrakcyjne. 
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Radna Dorota Dudek – członek Komisji 
Oczywiście, tak jest.   
 

Radny Mariusz Andrzejczak – członek Komisji 
Jaka jest średnia cena metra kwadratowego w TBS-ach?   
 

Pani Ewa Jarowicz – Przedstawiciel Wydziału Polityki Gospodarczej 
Około 4 tys. zł. Teraz troszeczkę jest drożej.  
 

Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji  
Ale na rynku też jest dużo drożej. 
 

Pani Ewa Jarowicz – Przedstawiciel Wydziału Polityki Gospodarczej 
Ale oni zdecydowanie taniej budują i to są mieszkania pod klucz.   
  

Następnie, z uwagi na brak dalszych głosów w dyskusji, przewodniczący poddał pod 
głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie przedmiotowego projektu uchwały 
zawartego w druku nr 1456. 
 

USTALENIA KOMISJI - OPINIA                   
 

Komisja Strategii i Budżetu Rady Miasta Gdańska, po wysłuchaniu informacji i 
wyjaśnień przekazanych przez Panią Ewę Jarowicz – Przedstawiciela Wydziału Polityki 
Gospodarczej, w wyniku przeprowadzonego głosowania, jednogłośnie - 6 głosami za, 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, zawarty w druku nr 1456. (Opinia nr 67-
1/338-6/2018).  
 

PUNKT – 6 
 

Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie wyrażenia woli 
objęcia udziałów w podwyższonym kapitale zakładowym jednoosobowej spółki 
Gminy Miasta Gdańska działającej pod firmą Gdańskie Towarzystwo 
Budownictwa Społecznego Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą 
w Gdańsku – druk nr 1457. 
(Oryginał projektu uchwały znajduje się w protokole z sesji Rady Miasta Gdańska z 
25 stycznia 2018 r. – sprawa BRMG.0006.14.2018). 
 

Pani Ewa Jarowicz – Przedstawiciel Wydziału Polityki Gospodarczej w imieniu 
wnioskodawcy przedstawiła projekt uchwały. Powiedziała: dotyczy to 
dokapitalizowania drugiego naszego TBS-u, GTBS-u, kwotą 12 183 000 zł. Pieniążki 
te też są przeznaczone na realizację dwóch budynków wielorodzinnych na tym 
samym osiedlu co „Motława”. Całość inwestycji ma wynieść 14 787 000 zł i też 
współfinansowana z Funduszu Dopłat.   
 

Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji podziękował za przedstawienie 
projektu uchwały, a następnie z uwagi na brak głosów w dyskusji, poddał pod 
głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie przedmiotowego projektu uchwały 
zawartego w druku nr 1457. 
 

USTALENIA KOMISJI - OPINIA                   
 

Komisja Strategii i Budżetu Rady Miasta Gdańska, po wysłuchaniu informacji i 
wyjaśnień przekazanych przez Panią Ewę Jarowicz – Przedstawiciela Wydziału Polityki 
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Gospodarczej, w wyniku przeprowadzonego głosowania, jednogłośnie - 6 głosami za, 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, zawarty w druku nr 1457. (Opinia nr 67-
1/339-7/2018).  
 

PUNKT – 7 
 

Przyjęcie Sprawozdania z pracy Komisji za 2017 rok. 
 

 

Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji  
Po rezygnacji pana radnego frekwencja wygląda imponująco. 
Sprawozdanie państwo otrzymaliście. Jesteśmy najczęściej się spotykającą Komisją 
w Radzie Miasta Gdańska i pewnie też tak zakończymy tą kadencję. Tematów do 
omówienia jest dużo. 

SPRAWOZDANIE  

z działalności Komisji Strategii i Budżetu Rady Miasta 
Gdańska za 2017 rok 

Komisja Strategii i Budżetu Rady Miasta Gdańska została powołana 
Uchwałą Nr II/3/14 Rady Miasta Gdańska z dnia 04 grudnia 2014 r., 
gdzie w § 2 został określony zakres działania Komisji: 

1. Opiniowanie projektu uchwały budżetowej Rady Miasta 
Gdańska. 

2. Rozpatrywanie informacji z wykonania budżetu. 

3. Opiniowanie projektów zmian uchwały budżetowej, 
prowizorium oraz uchwały o procedurze uchwalania budżetu.  

4. Opiniowanie wniosków dotyczących zaciągania kredytów. 

5. Opiniowanie projektów finansowania inwestycji własnych 
miasta. 

6. Opiniowanie uchwał w sprawie wniosków dotyczących 
zaciągania kredytów. 

7. Kontrola realizacji zapisów dokumentu „Strategia Gdańsk 
2030 Plus”. 

8. Inicjowanie, opiniowanie i kontrola realizacji działań 
związanych z Budżetem Obywatelskim. 

Ukonstytuowała się 04 grudnia 2014 r., gdzie Uchwałą nr II/4/14 Rady 
Miasta Gdańska z dnia 04 grudnia 2014 r. powołano skład osobowy 
Komisji Strategii i Budżetu Rady Miasta Gdańska. 

Funkcję przewodniczącego Komisji powierzono radnemu Piotrowi 
Borawskiemu, a funkcję wiceprzewodniczącej Komisji powierzono 
radnej Aleksandrze Dulkiewicz.  

Uchwałą Nr XXXV/940/17 Rady Miasta Gdańska z dnia 23 lutego 
2017 roku w sprawie zmian w składach osobowych stałych Komisji 
Rady Miasta Gdańska do składu osobowego Komisji Strategii i 
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Budżetu Rady Miasta Gdańska zostali powołani radny Wojciech 
Błaszkowski i radna Beata Wierzba.   

Postanowieniem Komisarza Wyborczego w Gdańsku z dnia 20 marca 
2017 roku zostało stwierdzone wygaśnięcie mandatu radnej Rady 
Miasta Gdańska pani Aleksandry Marii Dulkiewicz, w związku z 
pisemnym zrzeczeniem się mandatu.  

Zarządzeniem Nr 505/17 Prezydenta Miasta Gdańska z dnia 29 
marca 2017 r. w sprawie powołania Zastępcy Prezydenta Miasta 
Gdańska na stanowisko Zastępcy Prezydenta Miasta Gdańska 
została z dniem 30 marca 2017 roku powołana pani Aleksandra 
Dulkiewicz.  

Na posiedzeniu Komisji Strategii i Budżetu Rady Miasta Gdańska w 
dniu 27 marca 2017 roku na wiceprzewodniczącą Komisji została 
wybrana, w wyniku przeprowadzonego głosowania 4 głosami „za”, 
przy 1 głosie wstrzymującym się i 0 głosów przeciwnych, radna Beata 
Wierzba.  

Uchwałą nr XXXVIII/1009/17 Rady Miasta Gdańska z dnia 25 
kwietnia 2017 roku w sprawie zmian w składach osobowych stałych 
Komisji Rady Miasta Gdańska do składu osobowego Komisji Strategii 
i Budżetu Rady Miasta Gdańska został powołany radny Mariusz 
Andrzejczak.     

W związku z powyższymi zmianami skład osobowy Komisji w 2017 
roku wyglądał następująco: 

Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji  

Radna Aleksandra Dulkiewicz – Wiceprzewodnicząca Komisji, członek Komisji do 

20.03.2017 r.  

Radna Dorota Dudek 

Radna Magdalena Olek 

Radna Teresa Wasilewska 

Radna Beata Wierzba - członek Komisji od 23.02.2017 r., Wiceprzewodnicząca Komisji 

od 27.03.2017 r.,   

Radny Wojciech Błaszkowski - członek Komisji od 23.02.2017 r. 

Radny Mariusz Andrzejczak - członek Komisji od 25.04.2017 r.  

 

KOMISJA W OKRESIE SPRAWOZDAWCZYM: 

- odbyła 21 posiedzeń w tym: 
 
- 1 posiedzenie wyjazdowe, które odbyło się w Ergo Arenie i 
dotyczyło planów spółki na rok 2017 oraz współpracy z drużynami z 
miasta Gdańska, 
 
- 2 posiedzenia nadzwyczajne wspólne: 
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• 30 marca – z Komisją Zrównoważonego Rozwoju, które 
dotyczyło opiniowania projektu uchwały RMG zmieniającej 
uchwalę w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Miasta Gdańska – druk nr 1039 + Autopoprawka (Uchwał 
RMG Nr XXXVII/973/17 z dnia 30 marca 2017 r.) oraz 
opiniowania projektu uchwały RMG zmieniającej uchwalę w 
sprawie uchwalenia budżetu Miasta Gdańska na 2017 rok – druk 
nr 1040 + Autopoprawka (Uchwał RMG Nr XXXVII/974/17 z dnia 
30 marca 2017 r.). 

• 5 czerwca – z Komisją Spraw Społecznych i Ochrony Zdrowia, 
które dotyczyło opiniowania projektu uchwały RMG w sprawie 
przyjęcia „Programu wsparcia prokreacji dla mieszkańców 
miasta Gdańska na lata 2017 – 2020” – druk nr 1165 (Uchwała 
RMG Nr XLI/1117/17 z dnia 29 czerwca 2017 r.) 
 

- 4 posiedzenia wspólne: 
• 21 czerwca z Komisją Edukacji, które dotyczyło opiniowania 

projektu uchwały RMG zmieniającej uchwałę w sprawie 
utworzenia jednostki budżetowej „Gdańskiego Centrum Usług 
Wspólnych” poprzez połączenie Centrum Obsługi Placówek 
Oświatowych Nr 1 w Gdańsku i Zespołu Ekonomiczno – 
Administracyjnego Szkół w Gdańsku oraz nadania jej statutu – 
druk nr 1161 (Uchwała RMG Nr XLI/1120/17 RMG z dnia 29 
czerwca 2017 r.) 

• 9 października z Komisją Polityki Gospodarczej i Morskiej i 
Komisją Kultury i Turystyki, które dotyczyło programów 
operacyjnych w ramach Strategii Gdańsk 2030+: Innowacyjność 
i przedsiębiorczość, Atrakcyjność inwestycyjna, Kultura i czas 
wolny. 

• 16 października z Komisją Edukacji, Komisją Sportu, Komisją 
Spraw Społecznych i Ochrony Zdrowia, Komisją Samorządu i 
Ładu Publicznego, które dotyczyło programów operacyjnych w 
ramach Strategii Gdańsk 2030+: Edukacja, Zdrowie publiczne i 
sport, Integracja społeczna i aktywność obywatelska.  

• 30 października z Komisją Polityki Gospodarczej i Morskiej, 
Komisją Zagospodarowania Przestrzennego, Komisją 
Zrównoważonego Rozwoju, które dotyczyło programów 
operacyjnych w ramach Strategii Gdańsk 2030+: Mobilność i 
transport, Infrastruktura, Przestrzeń publiczna.  

 
GŁÓWNE TEMATY omawiane podczas POSIEDZEŃ: 

 
- opiniowanie uchwał Rady Miasta Gdańska w tym m. in.:  

• zmian w projekcie uchwały dotyczącej budżetu Miasta Gdańska na 2017 
r., 

• zmian w projekcie uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Miasta Gdańska 

oraz  
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- rozpatrywanie sprawozdań z wykonania budżetu miasta Gdańska za I i III 
kwartał oraz półrocze 2017 r., 
- opiniowanie projektu budżetu miasta Gdańska na rok 2018, 
- rozpatrzenie sprawozdania Prezydenta Miasta Gdańska z wykonania budżetu 
Miasta Gdańska w 2016 roku,  
- kontrola działań związanych z Budżetem Obywatelskim, 
- wyniki finansowe za 2016 r. spółek z udziałem miasta Gdańska, 
- akcja promocyjna: PIT w Gdańsku. Się opłaca, 
- wyniki finansowe za 2016 rok spółek z udziałem Gminy Miasta Gdańska, 
- omówienie założeń do budżetu Miasta Gdańska na rok 2018. 
 

Posiedzenia Komisji odbywały się w zazwyczaj w poniedziałki, o 
godzinie 16.00 w sali nr 003 Nowego Ratusza, przy ul. Wały 
Jagiellońskie 1 w Gdańsku. 
 

• Komisja wydała 110 opinii – wszystkie do projektów uchwał 
Rady Miasta Gdańska. 

• Komisja podjęła 1 wniosek do projektu budżetu miasta 
Gdańska na rok 2018 składający się z 21 pozycji: 

• Wyniesienie (podniesienie) przejść dla pieszych w ulicy Myśliwskiej – od ulicy 
Bulońskiej do okolic Stawu Wróbla; 

• Oświetlenie boiska przy ulicy Królewskie Wzgórze; 
• Oświetlenie zbiornika retencyjnego Jasień; 
• Remont nawierzchni ulicy Wojskiego – fragment od ulicy Łostowickiej do 

ulicy Soplicy; 
• Drobne inwestycje w parku przy ulicy Bema – bulodrom, nowe ścieżki, kosze 

na śmieci, uporządkowanie zieleni; 
• Utwardzenie pobocza przy ulicy Potęgowskiej; 
• Zwiększenie częstotliwości koszenia trawy zwłaszcza w miejscach, gdzie są 

place zabaw, siłownie pod chmurką; 
• Remont ulicy Głuchej – Orunia; 
• Remont lub uzupełnienie (w zależności od możliwości budżetowych) 

nawierzchni ul. Dębinki ze szczególnym uwzględnieniem odcinka na długości 
budynków Gdańskiego Uniwersytetu Medycznego; 

• Remont lub uzupełnienie (w zależności od możliwości budżetowych) 
nawierzchni ul. Trakt Konny. 

• Dokończenie budowy infrastruktury sportowej przy ul. Kościerskiej; 
• Zabezpieczenie środków na budowę przejścia dla pieszych przy Olivia 

Business Centre; 
• Odnowienie ul. Kielnieńskiej (starej) w Osowej; 
• Analiza budowy przejścia do zbiornika retencyjnego Kiełpinek – dzielnica 

Kokoszki; 
• Rewaloryzacja Parku Przymorze na granicy Przymorza i Żabianki; 
• Przeanalizowanie budowy przystanku PKM przy ul. Kielnieńskiej; 
• Zwiększenie Programu Jaśniejszy Gdańsk o 2 mln zł w 2018 roku; 
• Remont ul. Szerokiej na odcinku od Pomnika Jana III Sobieskiego do ul. 

Pańskiej; 
• Remont nawierzchni ul. Żabi Kruk; 
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• Zamontowanie latarni przy ul. Wassowskiego przy schodach prowadzących do 
spółdzielni Podgrodzie; 

• Zwiększenie liczby toalet w mieście. 
 

 

Frekwencja Komisji w okresie sprawozdawczym wyniosła 99,27% : 

Lp. Imię i Nazwisko Obecny/a na 
posiedzeniach 

Średnia % 
frekwencja 

1.  Piotr Borawski 21/21 100 

2.  Aleksandra 
Dulkiewicz – członek 
Komisji do 20.03.2017 r. 

3/3 100 

3.  Dorota Dudek 21/21 100 

4.  Magdalena Olek 21/21 100 

5.  Teresa Wasilewska 20/21 95,23 

6. Beata Wierzba – 
członek Komisji od 
23.02.2017 r. 

18/18 100 

7. Wojciech 
Błaszkowski – członek 
Komisji od 23.02.2017 r. 

18/18 100 

8. Mariusz Andrzejczak 
– członek Komisji od 
25.04.2017 r.  

15/15 100 

Komisja Strategii i Budżetu kontrolowała wykonanie budżetu Miasta 
Gdańska w 2017 roku i współuczestniczyła przy opracowywaniu 
projektu budżetu na 2018 rok. Komisja analizowała informacje z 
realizacji zadań inwestycyjnych, ujętych w budżecie do wykonania w 
2017 r. 

Komisja sprawozdanie przyjęła w wyniku przeprowadzonego 
głosowania – jednogłośnie - 6 głosami za. 
 

PUNKT – 8 
 

 

Przyjęcie planu pracy Komisji na 2018 rok. 
 
Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji  
Chciałbym dodać w marcu po porozumieniu z panią przewodniczącą Dunajewską i 
panem przewodniczącym Bumblisem chcielibyśmy 19 marca zrobić drugie 
posiedzenie dotyczące wszystkich Domów Sąsiedzkich na terenie naszej gminy. 
Chciałbym, żeby to posiedzenie było wyjazdowe, żeby się odbyło w Domu 
Sąsiedzkim „Zakopianka”. Standardowo o 16-tej.  
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Druga propozycja jest taka, żeby w maju mamy odkładane posiedzenie sprzed 
dwóch lat dotyczące przeglądu tych wszystkich spraw związanych z 
zabezpieczeniem przeciwpowodziowym. Chciałbym, żebyśmy z innymi komisjami, 
zwłaszcza z komisją przewodniczącego Dzika odbyli taką wspólną wyjazdową 
komisję.  
Plan pracy mamy do 22 października. Potem wybory.  
Czy są jakieś uwagi po planu pracy Komisji? Nie widzę. 
 

 

PLAN PRACY NA 2018 ROK 

Komisji Strategii i Budżetu Rady Miasta Gdańska 
 

1. Zakres działania Komisji Strategii i Budżetu RMG określiła Rada Miasta 
Gdańska uchwałą Nr II/3/14 z dnia 4 grudnia 2014 roku w sprawie 
powołania Komisji Rewizyjnej oraz stałych komisji Rady Miasta Gdańska i 
ustalenia zakresów ich działania. 
 
 

2. Posiedzenia Komisji będą się zazwyczaj odbywały w IV poniedziałek 
miesiąca (w tygodniu sesji Rady Miasta Gdańska), o godz. 16:00 w sali nr 
003 Nowego Ratusza przy ul. Wały Jagiellońskie 1 w Gdańsku. 
 
 

3. Przewodniczący Komisji, w razie konieczności, może zwołać w innym 
terminie (niż podany poniżej) dodatkowe posiedzenie lub odwołać któreś z 
zaplanowanych. Na wniosek Przewodniczącego Rady, radnych – członków 
Komisji Strategii i Budżetu RMG bądź Prezydenta Miasta Gdańska może 
zwołać dodatkowe posiedzenie.  
 
 

4. Punktami stałymi posiedzeń Komisji będą: 
• Opiniowanie projektów uchwał Rady Miasta Gdańska skierowanych do 

Komisji, 
• Sprawy wniesione, wolne wnioski, korespondencja. 

 

 
DATA 

POSIEDZENIA 

 
GODZINA 
 

 
SALA 

 
TEMATY 

 
22 stycznia 

 

 
16:00 

 
003 

1. Przyjęcie sprawozdania z pracy 
Komisji za 2017 rok. 

2. Przyjęcie planu pracy Komisji na 
rok 2018. 

19 luty 
 

16:00 003 1. Budżet Obywatelski 2018 i 2019 r. 
 

 
19 marca 

 

 
16:00 

 
Posiedzenie 
wyjazdowe 

 Dom Sąsiedzki 
„Zakopianka” 

Ul. Zakopiańska 40 

1. Domy sąsiedzkie – posiedzenie 
wspólne z Komisjami: Kultury i 
Turystyki, Spraw Społecznych i Ochrony 
Zdrowia 
 

26 marca 16:00   
 

16 kwietnia 
 

16:00 
 

003 

1. Rozpatrzenie Sprawozdania 
Prezydenta Miasta Gdańska z 
wykonania budżetu Miasta Gdańska 
w 2017 roku. 
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2. Informacja dotycząca subwencji 
oświatowej na 2018 r. 

 
 

maj 

  
 

Posiedzenie 
wyjazdowe 

1. Zapoznanie komisji z 
zabezpieczeniami 
przeciwpowodziowymi na terenie 
Gdańska – posiedzenie wspólne z 
Komisjami Rady Miasta Gdańska  

 
21 maja 

 
16:00 

 

003 

1. Sprawozdanie z wykonania budżetu 
Miasta Gdańska za I kwartał 2018 r. 

 
czerwiec 

 

 
16:00 

 
003 

1. Wspólne posiedzenie z Komisją 
Edukacji RMG odnośnie Gdańskiego 
Centrum Usług Wspólnych. 

 
25 czerwca 

 
16:00 

 
003 

1. Stan realizacji Budżetu 
Obywatelskiego 2018 roku.   

 
2 lipca  

 
16:00 

 
003 

1. Wyniki finansowe za rok 2017 
spółek z udziałem Miasta Gdańska  

 
27 sierpnia 

 
16:00 

 
003 

 

 
 

10 września 

 
 

16:00 

 
 

003 

1. Wnioski Komisji Strategii i Budżetu 
RMG do projektu budżetu Miasta 
Gdańska na rok 2019. 

2. Omówienie założeń do budżetu 
Miasta Gdańska na rok 2019. 
Prognoza długu. 

 
24 września 

 

 
16:00 

 
003 

1. Omówienie sprawozdania z 
wykonania budżetu Miasta Gdańska 
za I półrocze 2018 r. 

 
 
 

15 października 

 
 
 

16:00 

 
 
 

003 

1. Omówienie odpowiedzi na wnioski 
Komisji do budżetu Miasta Gdańska 
na 2019 r. 

2. Omówienie wyników głosowania na 
projekty Budżetu Obywatelskiego 
2019 roku. 

3. Stan realizacji projektów Budżetu 
Obywatelskiego 2018 r.  

 
 

22 października 
 

 
 

16:00 

 
 

003 

 

 

Powyższy plan pracy Komisja przyjęła w wyniku przeprowadzonego głosowania, 
jednogłośnie – 7 głosami za. 
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PUNKT – 9 
 

Sprawy wniesione, wolne wnioski, korespondencja. 
 

 
 

Wobec braku spraw związanych z tym punktem Przewodniczący zamknął 
posiedzenie Komisji. 
 
 

Koniec -  godz.16:50 
 
 
 

Przewodniczący 
Komisji Strategii i Budżetu RMG 

 
 

Piotr Borawski 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
Protokół sporządziła: 
Joanna Świeczkowska 


